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Dagsorden: 
 
1. Orientering fra formanden 

Det har været et stille efterår.  

Der blev afholdt et super godt julearrangement. Stor tak til arbejdsgruppen som har lagt et stort 
stykke arbejde.  

Den nye varmepumpe er sat op, og fungerer bare super.  

Johnny og John har været rundt til lodsejerne med gaver. Alle steder var der god stemning.  

 

2. Medlemsmøde 6/1-2024 

Status på holdene 

Kommende arrangementer:  

Dommeropfølgning søndag d. 4. februar.  

Denne dato er der også orientering af medlemmerne om ændringerne i konkurrenceprogrammet.  

Gentagelse af kursus om afståelse.  

Bid 

Billedtavle 

Møde på konkurrenceholdet 

Nytårstaffel efter træning 

 

3. Generalforsamling 2024 

Indkaldelsen til generalforsamlingen udsendes snarest.  

Bemærk at man kun har stemmeret til generalforsamlingen hvis kontingentet for 2024 er betalt.  

Bestyrelsen indstiller at kontingentet fastholdes.  

Bestyrelsen indsender forslag om indførelse af hvid bog. 

                                                         

4. Året der gik 

Udgår 
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5. Bordet rundt 

Der indkøbes nye lamper som sidder på loftet så bordopstillingen i fremtiden ikke er afhængig af 
lamperne. Kaffekassen afholder denne udgift.  

Vores lokalforening står for områdeturneringen i kriminal/vinder.  

Spam på Facebooksiden. Der er desværre en del spam på vores åbne facebookside i tiden. Derfor 
ændres privatindstillingen så alle opslag skal godkendes af en administrator i en periode.  

Strategi for de ukårede hunde i klubben i fremtiden. Bestyrelsen foreslår indførelse af en hvid bog.  

Diana, Hans Jørn, Johnny og Sofia har deltaget i hovedforeningens kursus for indlæringsfiguranter, 
med det formål i fremtiden at starte noget bidetræning op i eget regi.  

Hans Jørn foreslår at der kommer billeder af alle medlemmer og hvilke klasser de træner i, således 
det er nemmere for nye medlemmer at se hvem der er hvem. Han har påtaget sig opgaven med at 
få det arrangeret.  

 

6. Eventuelt 

Ønsker til fremtidig arbejdsdag: 

Renovering af skjul 
Forhindringerne på miljøbanen gøres skridsikre 
Springbrædder skal vedligeholdes 


